
Concept Verslag - Algemene Ledenvergadering HG Roterodamum 15 juni 2023

● Locatie: Witte Paard - Groenezoom 245, 3075 GD Rotterdam

● Inloop: 15.30 uur - start 16.00 uur

● Aanwezig: Circa 30 leden

● Aanwezige bestuursleden: Ton Wesselink, Tim de Haan, Chris Opgenoort (digitaal), Luuk

○ de Boer, Ingrid de Jager

● Afwezige bestuursleden: Jantje Steenhuis, Paul van de Laar

1. Opening om 16.00 uur

Ton Wesselink opent de algemene ledenvergadering om 16.00 uur en heet de aanwezige leden

hartelijk welkom.

2. Vaststelling agenda

De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld.

3. Vaststelling notulen Algemene Ledenvergadering 16 juni 2022

Het verslag van de ledenvergadering van 16 juni wordt vastgesteld, met dank aan Luuk de Boer die

destijds schriftelijk de aantekeningen voor het verslag heeft gemaakt door afwezigheid van de

secretaris. De secretaris draagt zorg dat het verslag nog genummerd wordt.

4. Ingekomen stukken/mededelingen

De secretaris meldt dat een aantal leden zich heeft afgemeld voor de ledenvergadering:

● Ans Dekker en Hanny Eekhoudt

● Annemarie Vis

● Lex en Marion Drieduite

5. Jaarverslag secretaris over 2022

De secretaris neemt de aanwezigen mee door de verslaglegging over 2022. Een bijzonder jaar waarin

na twee jaar corona de fysieke activiteiten en programmering weer konden. Een jaar waarin HG

Roterodamum het 75-jarige jubileum vierde boordevol mooie, bijzondere en extra activiteiten. Zoals

een reeks over de 150-jarige Nieuwe Waterweg, de Dag van de Rotterdamse Geschiedenis en een

boek voor alle Rotterdamse groep 7 leerlingen: van Rotta tot Roffa. Een jaar waar we ook de nodige
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middelen hebben ingezet (en verworven) om dit jubileum goed te kunnen vieren. En een jaar waarin

we afscheid namen van de bestuursleden Frans Meijer en Coby Hartsuiker.

6. Jaarstukken

De penningmeester loopt digitaal, via een Zoom-verbinding, de leden door de jaarstukken heen. Het

afgelopen jaar is Chris Opgenoort verhuisd, gemigreerd naar Bonaire waar hij de leiding heeft over

een groot hotel en resort. Die fysieke afstand gecombineerd met het tijdverschil maakte het soms wat

ingewikkelder om de bestuurswerkzaamheden uit te voeren. Maar tegelijkertijd hebben Chris en

Coby samen met de andere bestuursleden en nieuwe vrijwilligers een enorme slag gemaakt in het

opzetten van een nieuw financieel-administratief systeem wat nu robuust staat en draait.

● Jaarstukken en jaarexploitatie

Wat opvalt is een relatief grote min à € 52.000. In het financiële verslag legt de penningmeester uit

waar dit vandaan komt en ook hoe dit ten dele ook was voorzien vanuit 2021.

7. Financieel verslag penningmeester over 2022

De penningmeester neemt de vergadering mee door de verschillende onderdelen en bijzonderheden

in de financiën van 2022.

● Presentatie financieel verslag penningmeester

Door de inflatie zijn bijvoorbeeld de papier- en drukkosten fors gestegen. Met een extra Kroniek en

een goed gevuld Jaarboekje drukt dat aanzienlijk op de kosten van het afgelopen jaar. Op de balans

lijkt het er met een eerste blik wellicht goed uit te zien, maar dat komt ook door een flink bedrag aan

binnengehaalde crowdfunding en sponsoring rond de Bijenkorfsteen. Uiteindelijk leidt dit onder de

streep tot een negatief resultaat wat ook de opvolger en het bestuur wat Chris Opgenoort betreft

noopt tot het beter in balans brengen van uitgaven en inkomsten. Het doet hem tot een drietal

constateringen en aanbevelingen komen:

1. Het jubileumjaar laat zien hoe springlevend en relevant Roterodamum is;

2. Er zijn de nodige zaken die ‘fondsenwervingswaardig’ zijn, prachtige producten waarmee je

op zoek kan gaan naar externe financiers ;

3. Het afgelopen jaar hebben we de contributie verhoogd, laten we deze blijvend indiceren ook

met het oog op de inflatie.

8. Verslag kascommissie over de jaarstukken 2022

Voorzitter Ton Wesselink geeft aan dat door de verhuizing van penningmeester naar Bonaire de

kascontrole in het gedrang is gekomen, iets wat hem spijt. Hij geeft aan dat met de beoogd nieuwe

penningmeester in overleg met de scheidende penningmeester nauwgezet door de stukken is

heengegaan. Vanuit de kascommissie neemt mw. Kiebêrt het woord. Zij maakt bezwaar tegen de

situatie en geeft aan dat ondanks deze overmacht het niet zo kan zijn dat er geen controle door

‘vreemde ogen’ heeft plaatsgevonden. De regels schrijven dit niet voor niets voor. Na enige discussie

stelt zij voor dat de kascommissie voorwaardelijk akkoord kan gaan met de jaarstukken met een grote
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meerderheid. Mits zij binnenkort in overleg met de beoogd nieuwe penningmeester alsnog de

stukken zal inzien en daar een onafhankelijk verslag over uit zal brengen.

9. Contributie

Hier heeft de penningmeester bij agendapunt 7 in de aanbevelingen bij stilgestaan. Tijdens de vorige

ledenvergadering is besloten tot het verhogen van de contributie. Ook is besloten de contributie

jaarlijks te indexeren om zo qua inkomsten gelijke pas te houden met een stijgend prijspeil.

10. Goedkeuring jaarrekening 2022 en begroting 2023/2024

Zoals aangestipt bij agendapunt 8 gaat de vergadering onder voorbehoud akkoord met de

jaarrekening. De voorwaarde is dat binnenkort de kascommissie zich alsnog buigt over de financiële

stukken en er vanuitgaand dat hier een positief verslag over kan worden uitgebracht richting de leden

van de vereniging.

De begroting voor 2023 ook al eerder aangestipt bij de presentatie van de penningmeester is

akkoord. Dit betekent onder de streep een voorzien tekort in de begroting à € 14.500,-

11. Benoeming kascommissie voor het boekjaar 2023

De huidige kascommissie is bereid om ook voor het boekjaar 2023 op te treden als kascommissie. Dat

betekent dat dhr. Van Raalten, mw. Kiebêrt en dhr. Huurman nogmaals zijn benoemd als

kascommissie.

12. Benoeming penningmeester

Door zijn verhuizing naar Bonaire, afgelopen jaar, heeft Chris Opgenoort aangegeven als

penningmeester afscheid te willen nemen van het bestuur van Historisch Genootschap

Roterodamum. Na een zoektocht door het bestuur is het oog gevallen op Jannie Petersma. Jannie is

werkzaam bij Rotterdam Partners en heeft een stevige financiële en ICT achtergrond met daarnaast

een groot hart voor Rotterdam. Wat het bestuur is zij de juiste persoon op de juiste plek met haar

achtergrond en met de fase waar we met Roterodamum in zitten. We dragen haar als bestuur dan

ook van harte voor als nieuwe penningmeester. De ledenvergadering is akkoord met deze voordracht.

13. Bijenkorfsteen

Luuk de Boer neemt aanwezigen mee in de stand van zaken rond de Bijenkorfsteen. Een bijzondere

steen uit de gevel van de oude Bijenkorf die jaren op een industrieterrein bij Woerden stond. Nadat

flink wat Rotterdammers zich hebben hard gemaakt voor de terugkeer naar de stad heeft

Roterodamum zich hier ook hard voor gemaakt. Sinds 2021 is dit in een stroomversnelling gekomen

en heeft Roterodamum zich ook ontfermd over de fondsenwerving en de crowdfunding. Dat is

voorspoedig verlopen en met dank aan vele donateurs een gulle gift van Stichting Verre Bergen, de

gemeente Rotterdam en de hulp van een fondsenwervingsbureau is het bedrag rond! De opdracht tot

restauratie is gedaan en het beeld is ingetekend en gepland op de Coolsingel (naast de Donner,

ongeveer op de plek waar destijds de Oude Bijenkorf stond) inclusief sokkel. Enkel de beoogde

onthullingsdatum rond Open Monumentendag zal niet gehaald worden. Maar we zijn nu zo ver, dit

gaat lukken!
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14. Rondvraag

Geen vragen voor de rondvraag.

15. Sluiting

Om 16.45 uur sluit de voorzitter de ledenvergadering en wordt er een en ander klaargezet voor de

aansluitende lezing van Han Timmer over het Rotterdamse architectenbureau De Roos en

Overeijnder: over bouwen voor havenbaronnen en arbeiders.
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